



保誠與英國文化協會聯辦「專屬英語體驗日」條款及細則

1. 保誠與英國文化協會聯辦「專屬英語體驗日」(「活動」)由保誠保險有限公司(「保誠」)與英國文化協會(「英國文化協會」)合辦。推廣期為 2026 年 11 月 1 日至 2026 年 11 月 22 日(香港時間)(「相關推廣期」)。活動詳情如下，活動開始後將不再接受報名。

- 日期：按參加者所報的班級有別，詳情如下：
- 地點：英國文化協會金鐘英語教學中心, 香港金鐘法院道 3 號英國文化協會

	11 月課堂	
活動日期	2026 年 11 月 1 日(星期日)	2026 年 11 月 22 日(星期日)
班級程度及課程時間	• 小一至小三： ○ 11:45 - 12:45 ○ 16:15 - 17:15 • 小四至小六：16:15 - 17:15 • 中一至中二：13:15 - 14:15	• 小一至小三：16:15 - 17:15 • 小四至小六： ○ 11:45 - 12:45 ○ 16:15 - 17:15 • 中一至中二：13:15 - 14:15

2. 此活動只限受保誠或保誠理財顧問邀請之現有保誠客戶的直系親屬參加。推廣期內需透過英國文化協會提供的指定登記表格成功提交活動登記資料(「登記」)。
3. 課堂活動名額有限，先到先得。登記資料一經提交，恕不可更改或取消。若所提供的資料不真實、不正確、不完整或無效，有關報名登記將會被視為無效。
4. 活動將以親身授課形式，以英語進行。參加者之家長必需陪同出席。成功登記後，英國文化協會將根據登記人於報名表格中提供的電郵地址，發送活動確認電郵。參加者及其家長須按照確認電郵所載的指示及時間，出席並參加課堂活動。
5. 電郵發送予登記人後若有遺失或損毀，恕不補發。此活動名額不可轉讓/轉售、兌換現金或換取其他優惠。
6. 活動及登記安排事宜須受保誠及英國文化協會訂定之所有條款及條件規限。提供個人資料參加此活動純屬自願性質。若參加者選擇提交活動登記表格即被視為明白及同意此活動之所有條款及細則。
7. 保誠並非此課堂活動之課程提供者/製造/供應商，亦非該課程提供者/製造/供應商的代理。所有課堂活動之安排須受個別課程提供者/製造/供應商所訂定之所有條款及條件規限。保誠不會承擔與使用或享用課堂活動內容有關之任何責任，及不會承擔有關課堂的供應和質量之任何責任。如對課堂內容或安排有任何爭議，請直接向相關課程提供者/製造/供應商提出。對任何因使用或不當使用該課堂而直接或間接引致的任何損失或損害，保誠概不承擔任何法律責任或責任。



8. 如因任何電腦、網路、電話、其他技術問題或任何其他保誠及英國文化協會控制範圍以外之理由而導致活動資料未能送至參加者，或未能參加活動，保誠及英國文化協會一概恕不負責。
9. 參加者於英國文化協會提供的指定表格登記及參加本活動時，所提供的個人資料僅供英國文化協會用作活動報名、聯絡及相關用途，並受英國文化協會的私隱政策約束。保誠不會收集、處理或使用參加者的任何個人資料。
10. 若參加者選擇提交活動登記表格即被視為明白及同意參加者及其家長將被視為同意被拍攝或攝影。由保誠及英國文化協會的攝影師或攝影師在活動期間拍攝的視頻和照片歸保誠所有，並可由保誠及英國文化協會用於市場推廣目的。保誠及英國文化協會有權在任何媒體中以不同形式使用、播出、編輯、或發布這些視頻和照片，並同意上述授權為不可撤銷及可由使用者授權予任何第三方於全球使用。參加者明白及同意根據上述同意參加者及其家長無權因使用與參與者及/或其家長相關的照片或視頻而獲得任何付款。
11. 保誠及英國文化協會保留核實參加者身份之權利，及取消任何不合資格的參加者之權利。
12. 保誠及英國文化協會對本條款及細則擁有絕對解釋權。如有任何爭議，保誠及英國文化協會擁有最終決定權。
13. 若宣傳材料中包含的資料與此條款和細則之間存在任何抵觸，一概以此條款和細則為準。
14. 如此條款及細則之中文及英文版本存有歧異，一概以英文版本為準。
15. 本條款及細則受香港特別行政區之法律管限，香港法院對於任何因本條款及細則所引發的爭議享有獨有的司法管轄權。



1. Prudential and British Council: Exclusive English Open Day ("Event") are co-organized by Prudential Hong Kong Limited ("Prudential") and the British Council ("British Council"). The promotion period is from 1 to 22 Nov 2026 (Hong Kong time) ("Promotion Period"). Event details are as follows: registration will close once each session has started.

- Date: Details are set out below according to the classes enrolled in by the respective participants
- Venue: British Council Admiralty English language centre, 3 Supreme Court Road, Admiralty, Hong Kong

	November Class	
Class date	1 Nov 2026 (Sunday)	22 Nov 2026 (Sunday)
Class type & time	• P1 – P3: ○ 11:45 - 12:45 ○ 16:15 - 17:15 • S1 – S2: 13:15 - 14:15 • P4 – P6: 16:15 - 17:15	• P1 – P3: 16:15 - 17:15 • P4 – P6: ○ 11:45 - 12:45 ○ 16:15 - 17:15 • S1 – S2: 13:15 - 14:15

2. The event is only open to direct relative of existing Prudential customers, who have been invited by Prudential or its insurance consultants. During the Promotion Period, registration must be successfully completed through the designated registration form provided by British Council ("Registration").
3. Quota for the classes of the Event is limited, and it is on a first-come, first- served basis. All information cannot be changed or cancelled once being submitted. If any information provided during such registration (including but not limited to the full name and mobile number) is/are repeated, untrue, incorrect, incomplete or invalid, applications will be disqualified for this Event.
4. The event will be conducted physically and in English. Participants must be accompanied by their parents when joining the event. Prudential and British Council reserves the rights to select an applicant and will notify him/her directly. Upon successful registration, British Council will send a confirmation email to the email address provided in the registration form. Participants must follow the instructions and timing stated in the confirmation email to join the class.



5. Once the confirmation email has been sent to successful applicants, it will not be reissued in case of loss or damage. The event slots are non-transferable, non-resellable, and cannot be exchanged for cash or other offers.
6. The event and registration arrangements are subject to the terms and conditions imposed thereon Prudential and British Council. Providing personal data for participation in this Event is entirely voluntary. By submitting the Event registration form, the participants are deemed to have understood and agreed to all terms and conditions of this Event.
7. Prudential is not the provider/manufacturer/supplier of the class activities and is not the agent of such provider/manufacture/supplier. The arrangement of the class activities are subject to the terms and conditions imposed thereon by the individual provider/manufacture/supplier. Prudential shall not be liable for any responsibilities regarding the use or enjoyment of the class activities. Prudential also disclaims any responsibility or liability for the availability and quality of the classes. Any disputes arising from the classes shall be resolved by the participant and the provider/manufacture/supplier of the event directly. Prudential will not be responsible or liable for loss or damage directly or indirectly resulting from any use or misuse of the classes.
8. Prudential and British Council will not be responsible if the event confirmation details cannot be delivered to participants or if participants are unable to join the event due to any computer, network, telephone, or other technical issues, or any other reasons beyond the control of Prudential and British Council.
9. When registering and participating in this Event via the British Council website, all personal information provided by participants will be used solely by British Council for event registration, communication, and related purposes, and will be governed by British Council's Privacy Policy. Prudential will not collect, process, or use any personal information of participants.
10. By submitting the Event registration form, the participants and their parents will be deemed to agree to being filmed or photographed. Video and photographs taken by Prudential and British Councils' videographers or photographers during the event are owned by Prudential and British Council and may be used by Prudential and British Council for marketing purposes. Prudential has the right to use, broadcast, edit, or publish the same in any media in any form, and agree that the above authorization is irrevocable



and can be used globally by any third party authorized by the user. Participants understand and acknowledge that the participants and their parents will not be entitled to receive any payment for the use of related to the participants and/or their parents as set forth above pursuant to this consent.

11. Prudential and British Council reserve the right to verify the identity of participants and to disqualify any ineligible participants.
12. Prudential and British Council reserves the right to interpret these Terms and Conditions. In case of any disputes, the decision of Prudential and British Council shall be final and binding.
13. If there is any conflict between the information contained in the promotional materials and these terms and conditions, these terms and conditions shall apply and prevail.
14. In the event of discrepancies in the terms and conditions between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.
15. These Terms and Conditions are governed by the laws of the Hong Kong Special Administrative Region and the Hong Kong Courts have exclusive jurisdiction if any dispute arises.